
 
 
 

 

Vedrørende Bruger-/Pårørenderådsmøde 
Dato: 16. september 2024 

Sted: Festsalen 

Deltagere: Bruger-/Pårørenderådet 

Dorthe Tødt er repræsentant for afdelingslederne 

 

Afbud: Kristina Bølling, Marianne Hviid, Adele (Thomas er 

repræsentant for ernæringsteamet). 

 
 

 

1. Velkommen til – vi starter med en bid mad 

 

2. Orientering om fratrådte repræsentanter og velkommen til nye.            

Intet nyt. 

 

3. Godkendelse af referat fra sidste møde, den 11. juni 2024 og 

godkendelse af dagsorden 

 

Referat er godkendt 

Dagsorden godkendt 

 

4. Diverse fra formanden 

Er der rygeforbud for beboere, brugere, pårørende nogen steder i 

Hvidovre kommune? F.eks. daghjem? Britt-Marie undersøger det. 

 

5. Orientering Plejehjemsleder Britt-Marie Sølvkjær 

 

Status på Dybenskærhave / status på personale 

 

• Digitale låse på medicinskabe er snart klar.   

Afventer dato for udskiftning af cylindere. 

 

• Nødkald-anlæg skiftes. Vi afventer et nyt firma. 

• Nøgle/brik til at kunne komme ind for pårørende? 
Umiddelbart nej – hellere få det nuværende til at 
fungere optimalt, så døren bliver åbnet.  
 

• Vi har fået midler til en ny bus. Britt-Marie forventer, 
at den vil være indkøbt inden årets udgang. 

 

• 1.oktober starter den nye 
administrationsmedarbejder, Karina Rose 

 

 

Ingen ledige stillinger på Dybenskærhave de sidste 

3-4 måneder.  
 

Referat 

HVIDOVRE KOMMUNE 

 

Center for Sundhed og Ældre 

Plejecentre 

Plejehjemsleder:  

Britt-Marie Sølvkjær 

 

Dato: 23. september 2024 /gnj 
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Nyoprettet stilling på 20 timer i aktiviteten – er slået 

op. 
 

Varmemester stilling bliver snart slået op, vi regner 

med at der er en ny ansat pr. 1/12 2024. Britt-Marie 

er med i ansættelsesudvalget. 
 

• Tandklinikken er næsten færdig og er efter planen 
klar til at blive taget i brug i uge 43. 
 

• Økonomi – status 

En god sommer i forhold til stemning og overskud. 
Men det har kostet på ressourcerne, at det er 
vanskeligt at holde fast på de ufaglærte afløsere og 
det har kostet at have mange i introduktion, som ikke 
er fortsat i stillingerne.  

 

6. Aktiviteter  

 

Nyt fra Celine og Dorthe 

 

• Husmøde med beboerne om hvilke aktiviteter der er 
ønske om.  

Der er et stort ønske om ture ud af huset. Bl.a. til 

Risbjerg kirke, picinc m.m. Mulighederne bliver bedre 

nu hvor der bliver købt en ny bus. 
 

• I sidste uge havde vi besøg af Regnbuens 
hestevogn. Kaj var kusk og der var mange både 
beboere og medarbejdere, der kom ud på tur. 

 

• Priser på drikkevarer til samværscaféen er steget en 
lille smule pga. generelle prisstigninger. 

 

• Afventer besøg af børnehavebørn. Der er tema om 
Superhelte – beboerne er superhelte:-) 

 

• Manicurevogn er på tur på etagerne – er meget 
populært. 

 

• Sensommerfest på torsdag d.19.september. 140 
tilmeldte – største antal deltagere i mange år. 

 

• Næste måned er der biblioteksforelæsning.  
 

• Der arrangeres en oktoberfest. Kun for beboere 
denne gang. 

 

• Niels har skaffet banko plader med store tal, så man 
kan se dem.  

 

• Dorthe fortæller, at der er en plan for at få 
aktiviteterne tættere på beboerne på afdelingerne, så 
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man ikke altid skal ned i festsalen, og der er en 
højere grad af ”liv” på afdelingerne. Der vil blive 
afprøvet flere forskellige ting, så der kommer mere 
fokus på hverdagslivet.  

 

 

7. Mad og måltider 

 

Nyt fra ernæringsteamet 

 

• De to nye fristevogne er leveret, men ikke taget i 
brug endnu. Der afventes at ernæringsteamet er 
fuldtallige. Der er lavet afprøvning i et års tid inden vi 
fik de to nye, så der er gode erfaringer.  

 

• Thomas er kommet i et netværk med andre   i 
ernæring og sundhed på tværs af plejehjemmene. De 
mødes en gang om måneden. Første fokus er på 
mellemmåltider. 

 

• Der er ved at blive udformet en vejledning til ”Det 
gode måltid”, mulighed for at vi afprøver 
”morgenmadsbuffet” – for at styrke de kompetencer 
beboerne selv har og samtidig sikre en højere grad af 
selvbestemmelse. 

 

8. Emner/orientering fra beboere/pårørende/Seniorråd 

 

• Der mangler orientering om foddame og frisør i huset i 
Kæret. Det sørger Celine for. 
 

• Der mangler orientering om stisystem. Britt-Marie spørger 
AAB. 

 

• Seniorråd om Budgetforhandlinger: Kommunen skal spare x-
antal millioner i budget 2025-2028. I sundhed og ældre skal 
der sparres 40 mio., der er stillet forslag for 60 mio. Der er 
lavet sparekatalog. Seniorrådet er involveret på et tidligere 
tidspunkt i år end tidligere og det er positivt. I sundhed og 
ældre er der stillet forslag om at fjerne klippekortsordning. 
Det er ikke sandsynligt at dette forslag bliver valgt, der er 
flere andre gode forslag, herunder investeringsforslag bl.a. 
forslag om udvidelse af daghjems pladser (på 
Krogstenshave). 

 

• Jens fortæller om flere forskellige forslag, seniorrådet har 
afgivet deres høringssvar.  

 

9. Evt. 

Der var intet til punktet. 

 

 

  


